
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 25. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 757

Vil ministeren redegøre for ministeriets erfaring med, om driftsoverenskomster i praksis

reelt har fokus på kvalitet og gennemsigtighed i forholdet mellem indsats og takster?

Spørgsmålet stilles i forlængelse ministerens svar på spørgsmål S 1766, hvor ministeren

svarer, at ”driftsoverenskomster kan sagtens være en god løsning” og, at ”driftsoveren-

skomster kan således have fokus på kvaliteten på det enkelte tilbud, de kan have fokus

på gennemsigtighed i forholdet mellem indsats og takster” og ministerens svar på spørgs-

mål SOU alm. del nr. 458, hvor det fremgår at ”Social- og Indenrigsministeriet har i dialo-

gen med de inddragede interessenter på området blandt andet haft fokus på at afdække

bevæggrunde for at opsige driftsoverenskomster. Her har flere interessenter givet udtryk

for, at tilbud med driftsoverenskomst har oplevet en udvikling i retning mod en strammere

økonomisk ramme, som ikke har muliggjort en tilstrækkelig faglig indsats.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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